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بیست سال بعد بیشتر به خاطر کارهای نکرده ناراحت می شوید
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پارسیان

نکته

                         ادامه از صفحه 3 
در مناطق آزاد دنیا از همین کشــورهای حاشیه خلیج 
فارس گرفته تا جاهای مختلف، می گویند دولت ها باید 
زیر ساخت های مرتبط با توسعه مناطق آزاد را آماده کنند 
تا مناطق آزاد محلی برای ورود تکنولوژی و صادرات 
کالاهای کشور به سراسر دنیا باشند و راهی برای ارتباط 
با اقتصاد جهانی ایجاد کنند تا از این رهگذر ویترین و 

پایلوتی برای کشور باشند.
هنوز دچار خلا در تشــکیل و اصلاح زیرساخت ها 
هستیم پس چگونه می توانیم برای دستیابی به اهداف 
و ماموریت های اصلی سازمان مناطق آزاد برنامه ریزی 
کنیم البته مساله سومدیریت ها همیشه بوده و در دوره 

ما نیز وجود دارد و منکر این معضل نیستم.
نگاه علمی غالب در دنیا این است که ساختار، فرایند و 
تناسب شغل و شاغل را رعایت می کنند تا مانع بروز 
فساد شوند مسلم است وقتی اخذ یک مجوز 5 ماه طول 

می کشد در آن مجموعه فساد رخ می دهد.
در آستانه بازی های جام جهانی هستیم و نگاه های 
زیادی در خصوص زیرساخت ترانزیت مسافر روی 
کیش است چه برنامه هایی برای این بخش تدوین 

کرده اید؟
این حرف را اینجا به عنوان ســند بیان می کنم تا اگر 
بعدها سخنانی در این خصوص مطرح شد بگویم این 
حرف را در این مصاحبه مطرح کردم، وقتی 12 ســال 
قبل مشــخص می شود که در سال 2022 قطر میزبان 
بازی های جام جهانی اســت باید از همان زمان برنامه 

ریزی می کردیم.
برنامه ریزی نشده است؟

کشــاورز: حتی به انــدازه 10 درصد هم برنامه ریزی 
نشده است. حاضرم با هر کس که مدعی است در این 
خصوص  بحث کنم. اگر کسی گفت که از سال 99 به 
فکر بازی ها بودیم و 5 جلسه گذاشتیم و اولین جلسه 
در اسفند ماه تشکیل شد جویای خروجی آن نشست ها 

شوید.
3-2 تا آمار به شما می دهم و خواهش می کنم درباره 
آنها تحقیق کنید غرضم از طرح این مســائل اصلا این 
نیســت که بگویم من خوبم و بقیه بد هستند فقط می 
خواهم گزارش عملکرد بدهم از اســفند 1400 تا ان 
شاالله مهرماه، 4 زمین ورزشی که یکی از آنها هیبریدی 
و 3 مورد هم غیرهیبریدی اســت به مدار آمده و آماده 
انجام بازی های بین المللی می شود را از ده درصد به 
100 درصد می رســاند  یعنی 90 درصد از این پروژه 

ظرف 4 ماه تکمیل شد.
ترمینــال فــرودگاه جدید کیش که ســالانه بالغ بر 6 
میلیون نفر ظرفیت ورود و خروج مسافر دارد قرار بود 

اردیبهشت 1400 افتتاح شود که بلاتکلیف ماند.
همانطــور که می دانید فرودگاه ها معمولاً در صورت 
تکمیل 93-92 درصدی قابلیت افتتاح دارند و بخش 
های حمل بار و غیره که غالبا 20 قســمتی هســتند 
در صــورت تکمیل 4-3 قســمت از بخش ها اغاز و 
مشــکلات موجود به مرور برطرف می شود و حتی 
ممکن است یک سال و نیم طول بکشد تا فرودگاه به 

صورت 100 درصد آماده شود.
یک چهارم کارهــای این فرودگاه 70 درصدی انجام 
شــده است و انشالله آبان ماه 93-92 درصد این پروژه 
تکمیل شده و به صورت واقعی افتتاح خواهد شد تاکید 
میکنم هدفم از طرح این مسائل مقایسه فعالیت های قبل 
و بعد از من نیست، بلکه می خواهم بگویم افق نگاه ها 

متفاوت شده است .
برخی از تاسیســات موجود در این فرودگاه نیز جزء 
فرودگاه های برتر کشور است و انشالله در زمان افتتاح 
توضیحات مفصل مرتبط با آن بیان می شود. علی ای 
حال اراده برای تامین و اصلاح زیرســاخت ها وجود 

دارد ولی اگر کیش ایر نباشد نمی توان کاری کرد.
*استفاده از ظرفیت های کیش در جام جهانی منوط 

به فعال شدن هایا کارت است
چه اقدامات و برنامه هایی را مد نظر دارید تا فرصت جام 
جهانی برای ما سودآور باشد؟ برخی نقد می کنند که 
اقدامات محدود به نصب پوستر و بنر شده است اشاره 

کردید اقدام خاصی هم در گذشته انجام نشده است.

الان خیلی دیر است.
بالاخره می خواهیــم چه کنیم؟ صحبت هایی در 

خصوص کشتی گردشگری مطرح شده بود
باید کارها را در دو بخش ببینیم که بخشی از آنها به عنوان 
مسئولان قشم و کیش در توان، اختیار و کنترل ماست 

و باید انجام دهیم.
برخی از کارها نظیر آوردن تیم ها در دایره وظایف من 
نیست و باید فدراسیون مقدمات و اجرای آن را عهده دار 
شود مادامی که هایا کارت )hayya card( فعال نشود 
طرح سخنانی همچون استفاده از ظرفیت کیش و بهره 
برداری اقتصادی از امکانات منطقه در مقطع جام جهانی 
و اینکه مسافر از کیش برود و فوتبال را ببیند شایعه و 

غیرواقعی است.
صدور هایا کارت مربوط به اداره گذرنامه قطر اســت 
و وزارت خارجه باید عهده دار انجام مراحل آن شــود 
البته آقایان امیرعبداللهیان، میرشــاد ماجدی و مخبر 
پیگیری هــای زیــادی در این خصــوص انجام داده 
اند و حتی دکتر محمد از ایشــان خواستند یک نفر را 
مخصوص انجام این پیگیری های مرتبط با این کار کنند 
نمی خواهم بگویم در زمان باقی مانده شدنی نیست اما 
واقعا برای انجام این کارها دیر اســت از همین رو از 
دوستان و همکاران خواسته ام حد توقع را بالا نبرند و 

نگویند تیم فوتبال می آید و این حرف ها.
از اواخر اسفند ماه 1400 که به سازمان آمدم به دوستان 
و همکاران گفتم پلن A را که طبق آن همه چیز گل و 
بلبل است را کنار بگذارید زیرا احتمالا به دلایل مختلف 

این اتفاقات رخ نمی دهد.
پلن B ما این است به این جمع بندی برسیم که چگونه 
می توان از ظرفیت مسافرانی که به قطر می آیند استفاده 
کرد تا برای کیش ســودآور باشد، باید برنامه ویژه ای 
برای مســافرانی که برای دیدن مسابقات جام جهانی 
به قطر می آیند داشــته باشیم زیرا طبق روال تیم ها در 
دور اول و یکســری در نیمه نهایی حذف می شوند و 
بعضی از طرفداران تا پایان حضور دارند و حتی ممکن 
است در 4-3 ماه آینده نیز در قطر باشند کمااینکه کشور 
روسیه تا 6 ماه بعد از جام جهانی از امتیاز میزبانی بهره مند 

بود.
*برنامه هایی را برای جذب 12 هزار مسافر داخلی 

جام جهانی تدوین کرده ایم
باید برای گردشــگران و هوادراران فوتبالی که ممکن 
است پس از اوت یا صعود تیم مورد علاقه شان ، تمایل 
بــه اقامت دارند برنامه ریزی کنیم البته همه این روند 
دست من نیســت ومن تنها می توانم با ظرفیت های 
موجود در کیش اقداماتی را انجام دهم و الان تمام قد 
می گویم که این ظرفیت را ایجاد و تمام سعی خود را 

می کنم تا گردشگر را به کیش بکشانم.
اما این مســاله هم زمان نیازمند تلاش دســتگاه های 
دیگر نظیر وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی، وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، وزارت 
امور خارجه و ســفرای ماســت تا با اتخاذ برنامه ها و 
مشوق هایی مانع خروج گردشگر از جزیره کیش شویم 
و آنها را ترغیب به ســفر به شــهرهای دیگر همچون 

اصفهان، یزد، شیراز، مشهد و ... کنیم.
ما تلاش می کنیم کارهایی که به ما مربوط می شــود 
را انجام داده و وعده بیخود ندهیم. برنامه ریزی هایی 
نیز در خصوص جذب مســافر داخلی انجام داده ایم 
و همکاری متقابل خوبی را با فدراســیون فوتبال آغاز 
کرده ایم تا 12 هزار بلیطی که فروخته شده است را به 
کیش بیاوریم اما در این حوزه نیز با مشکلات مرتبط با 
هایاکارت روبرو هستیم زیرا خدمات اپشنال کیش باید 
برای مسافران باز باشد در حال حاضر رویه جام جهانی 
قطر به این صورت تعریف شده که خرید بلیط، انتخاب 
محل اقامت و حمل و نقل در قالب این کارت دیجیتالی 

امکان پذیر است.
حالا ما مترصد این هستیم برای همین 12 هزار بلیطی 
که بــه ایران تعلق گرفته برنامه ریزی کنیم و خدمات 
بلیط و هتل را خودمان در اختیارشان قرار دهیم تا از این 
ظرفیت به نفع کیش استفاده کنیم تا حداقل اجازه ندهیم 

این تعداد هوادار پول های خود را در قطر هزینه کنند.
ما در کیش می توانیم با 65-60 درصد از هزینه ای که 

قرار است گردشگران در قطر صرف کنند به آنها بسته 
هتلی پیشنهاد دهیم و مطمنا قیمت های کیش در عین 
حال که گران است قطعا ارزان تر از قطر است و ما باید 
این امکان را به گردشــگران معرفی کنیم تا از قبِلَ آن 

دستاوردهایی را برای کیش داشته باشد.
آخرین بحثی که روی آن تمرکز کرده ایم این اســت 
که شرایطی ایجاد کنیم تا گردشگران داخلی، مسابقات 

فوتبال را در کیش نگاه کنند.
بــا توجه به محدودیت ها و معذوریت هایی که در 
کیش وجود دارد و از ابتدای مصاحبه به بخشی از آن 
اشاره کردید حضرتعالی به عنوان مدیرعامل سازمان 
منطقه آزاد کیش چه کاری می توانید انجام دهید تا 
سرمایه گذاران مایل به سرمایه گذاری در کیش شوند 
زیرا همانطور که عنوان کردید قوانین بازدازنده است 
و ممکن است حتی برای سرمایه گذار دافعه داشته 

باشد تا جاذبه؟
اعتمــاد کاملی به همت و کاری که دولت می خواهد 
انجام دهد، دارم دولت سیزدهم و شخص آقای رئیسی 
امیدوار به مناطق آزاد هستند و کارهایی که در بدنه دولت 
انجام می شود همگی در راستای اعتمادسازی است مثلًا 
در گذشته جلسه گذاشتن در شورای عالی مناطق آزاد 
خیلی دشوار بود و از آنجا که بسیاری از شئون تصمیم 
گیری ما منوط به تصمیمات شورای عالی مناطق آزاد 
اســت وقتی جلسه و نشستی برگزار نمی شد لاجرم 
تصمیمی هم گرفته نمی شــد و عملا ابلاغ و اجرایی 

وجود نداشت.
این فعالیت در فراکسیون مناطق آزاد هم در جریان است 
و اعضا 3-2 جلســه در کیش و جاهای دیگر برگزار 
کرده اند و تلاششــان معطوف به این است که قوانین 
را به نفع سرمایه گذار تغییر دهند و ما خیلی خوشبین 
هستیم که این اقدامات به ثمر نشسته و ان شاالله به نتایج 

خوبی برسیم.
در پاسخ به اینکه من شخصاً چه کار می کنم باید بگویم 
اولاً باید اعتماد ســرمایه گذار را جلب کنم چطور؟ به 
نظرم در وهله اول نباید به آنها دروغ بگویم یعنی وعده 
کاری که نمی توانم انجام دهم را به آنها ندهم و به قول 

معروف سرکارشان نگذارم.
قدم بعدی این است که شرایط موجود را برای سرمایه 
گذاران تسهیل کنیم و امکانات و ظرفیت هایی که در 
تعهد و اختیار ماست را در بحث هایی نظیر اخذ مجوز 
به راحتی در اختیار سرمایه گذاران قرار دهیم البته تاکید 
بر این نکته هم مهم اســت کــه این امکانات در قالب 
رانت، سواستفاده، اختلاس و مشروط کردن به چیزهای 

غیرواقعی نباشد.
با این مساله واقفیم که جلب اعتماد سرمایه گذار خیلی 
مهم است لذا در بخش سوم اقداماتمان باید برنامه ای 
عملیاتی برای ســال و سال های آینده تدوین کنیم تا 
امکانات را متناسب با شرایط در اختیار سرمایه گذاران 
و گردشگران قرار دهیم در حال حاضر ما تقویم وقایع 
نداریم و فعالیتمان محدود به جشــنواره تابســتان و 
نوروزی اســت. در حالیکه نباید اینطور باشد و ما باید 
برای 365 روز، 52 هفته و هر ماه در شــقوق مختلف 
مناطق آزاد ـ که من خاصه درباره کیش صحبت می کنم 
ـ برنامه ای مرتبط با تم و اهداف تجارت و گردشگری 
آن طراحی کنیم و برنامه داشته باشیم تا مسافر و سرمایه 
گذار مطلع باشد که جزیره کیش در فلان تاریخ میزبان 
یک همایش ســالانه یا ماهانه اســت یــا اینکه فلان 

جشنواره هر دو سال یکبار در کیش برگزار می شود.
کیش  تبدیل به گردشــگری گران قیمت شده است و 
همه افراد توان استفاده از امکانات موجود در این منطقه 

را ندارند.
درست است چون فکر کردیم اگر 4 تا هتل بسازیم کار 
تمام است در حالی که گردشگری این نیست البته من 
هم مدعی این نیستم که همه این مسائل را می دانم بلکه 
با اهلش صحبت می کنم و ماحصل را خدمت شما بیان 
می کنم. ما گردشگری سلامت داریم؟ منظورم درمان 
نیست چون این حوزه 3-2 بخش دارد. قطعا مستحضر 
هستید که کیش یکی از مناطقی در دنیاست که در دنیا 
اکسیژن خالص دارد، برخی معتقدند که در رتبه پنجم 
قرار دارد و برخی می گویند جزو 10 منطقه نخســت 

دنیاست حالا خیلی هم فرق نمی کند مهم این است که 
یکی از مناطقی است که اکسیژن خالص دارد و مسافران 
به محض ورود احساس راحتی و ارامش می کنند این 

خاصیت آب و هوای کیش است و تلقینی نیست.
در جزیره کیش 64 هکتار مانش اســب سواری داریم 
که همینطور رها شــده است چرا ما از این ظرفیت ها 
در حوزه ورزشی استفاده نمی کنیم و فضایی همچون 

کمپ اسپایر احداث نمی کنیم؟
*درهفته دولت بالغ بر 4 هزار میلیارد تومان در بخش 

دولتی و خصوصی افتتاح پروژه داریم
همه این اقدامات در حوزه ورزشی، سلامت، آموزشی 
و .. قابل برنامه ریزی است به ویژه که بسیاری از افراد 
برای دریافت این امکانات و خدمات به خارج از کشور 
می روند چه اشکالی دارد دانشگاه های صنعتی شریف، 
تهران و مراکز علمی معتبر دیگر در کیش فعال شوند 
البته حضور دارند ولی غیرفعال هستند و اعلام کرده ام 
اگر قرار است فعالیت قابل ملاحظه ای نداشته باشند 
مراکزشــان را تعطیل می کنیم می دانم که این تصمیم 

تبعاتی برایم دارد.
البته غرض این است که این مراکز بین المللی باشد نه 
اینکه هر کسی بخواهد مدرک بگیرد به این دانشگاه های 

مستقر در کیش بیاید.
بحث اصلی من این اســت که نگاه ما به گردشگری 
واقعاً سطح پائین است و علمی نیست اوج گردشگری 
ما همین تورهاست حالا شما شرایط موجود را با دنیا 
مقایسه کنید پس وقتی این امکانات نباشد این می شود 
که می گویند خدمات کیش گران اســت حتی زمانی 
که هتل ها تخفیف 50 درصدی هم دارند باز متضرر 
می شوند چون همراه با بازار نیست بنابراین فکر می 
کنم این اقلام باید در قالب یک پکیج به گردشگر عرضه 
شود و برنامه های ما بر اساس همین موضوعات است 
منتهی چون اقدامات قبل در طول روزگاران ریشــه 
دوانده است مثل درختی کج است که صاف کردن آن 
ســخت و زمان بر است از همین رو ما برای اصلاح 
شرایط موجود برنامه کوتاه، میان و بلندمدت را تدوین 
کرده و به تمام همکاران در معاونت ها و شرکت های 
مختلــف اعلام کرده ایم کــه همه بخش ها باید این 
ملاحظــات را رعایت کرده و علاوه بر این باید یک 
سوپربرنامه یعنی یک برنامه خاص را در برنامه های 
کوتاه مدت مد نظر داشته و برای هر یک از بخش های 
اجتماعی، هنری، گردشگری، اقتصادی، خودرویی و 

... برنامه BP بنویسند.
آماری از ایجاد اشتغال دارید؟

فراموش کردم مستندات مرتبط را بیاورم به لطف خدا 
جزیره کیش ماه بعد یکی از مناطقی است که به لطف 
خدا بالاترین آمار افتتاح واقعی، نه فیک و نمایشی را 
دارد و طبــق آمار ماه آینده همزمان با هفته دولت بالغ 
بر 4 هزار میلیارد تومان در بخش دولتی و خصوصی 

افتتاح پروژه داریم.
اجازه دهید آمار را از دوســتان بگیرم و دقیق به شما 
اعــلام کنم فقط در یک حوزه ده هزار آمار اشــتغال 
زایی داریم. مثلا در مجموعه میکامال که توسط بخش 
خصوصی ساخته شده حدود 3-2 هزار اشتغال ایجاد 
شــده است افتتاح این پروزه نیز با موانع و مشکلاتی 
همــراه بود که به لطف خدا، کمک اعضا و همکاران 
مجموعه ما تا یکی دو ماه آینده حل شــده و  به بهره 

برداری می رسد.
بــا توجه به مطرح بودن قصه چین همکاری ها در 
خصوص جذب ســرمایه گذاری خارجی به چه 

صورت است؟
قصه چین را حقیقتاً نمی دانم از کجا در امده اســت 
و تا اینجا که می دانم 100 درصد ســاخته ذهن افراد 
و معاندان اســت. بزرگی به من می گفت نزدیک به 
300 هزار شهید دادیم تا یک وجب از خاک را ندهیم 
چطور می شود جای زیبایی مثل کیش را به چینی ها 
بدهیم؟! من نمیدانم این حرف ها از کجا می آید و من 
این حــرف را تکذیب می کنم و همین اواخر فردی 
این سوال را از دکتر محمد پرسید و ایشان هم جواب 

داد چنین چیزی مطلقاً درست نیست.
آیا به طور مشــخص برای جذب ســرمایه گذار 

خارجی برنامه ریزی دارید؟
هیات های سرمایه گذارانی از کشورهای مختلف مثل 
روســیه و چین داشتیم منتهی مربوط به کیش نبوده 
است. سرمایه گذاران غالبا در حوزه پتروشیمی سرمایه 
گذاری می کنند شــنیده ام اخیرا روس ها 40 میلیارد 
دلار در حوزه پتروشــیمی سرمایه گذاری کرده اند و 
ممکن است بخشی از آن به مناطق آزاد بیاید اما این به 
معنای واگذاری نیســت و در قالب یکی از مدل های 

قراردادی است.
در خصوص جذب سرمایه گذار خارجی در کیش دو 
بحث مطرح است؛ یکی بورس بین الملل و دیگری 
بانک آفشور  است و هر کدام از این برندها برای اولین 
بــار در ایران و در مناطــق آزاد از جمله کیش مطرح 
شــده و قرار است بعدا به ســرزمین اصلی می رود. 
درست است که این طرح مختص کیش نیست ولی 
قطعا ســهم بسیار عمده ای در جذب سرمایه گذاری 

خارجی دارد.
با شرکت ها، نهادها و سازمانهای مختلف مردم نهاد 
ارتباطاتی داریم و فکر می کنم کم نیســتند ســرمایه 
گذاران ایرانی که می توانند در کیش سرمایه گذاری 

کلان کنند.
اخیرا برای نخســتین بار طرح جامع ساماندهی نوار 
ساحلی را رونمایی کردیم که یک کار بی سابقه 33-
32 زون است و هر زون شامل چندین پروژه می شود.
این برنامه در جهت افق 1420 تدوین شــده است اما 
گام اول آن 5 ســاله اســت تا اگر کسی در چند سال 
آینده به کیش آمد نگوید تفاوتی با سال های گذشته 

نکرده است.
در حــوزه مباحث صنعتــی و دانش بنیان هم با توان 
مضاعف از شرکت های دانش بنیان حمایت می کنیم 
به شرطی که اولین کاربرد آنها در کیش و به منظور حل 
مسائل جزیره باشد تا اینکه به حالت اشباع برسیم و 
این ظرفیت را در اختیار مناطق دیگر بگذاریم. برخی 
را نیز به منظور بحث های صادراتی جذب می کنیم.

سوء استفاده های صورت گرفته در کیش و پرونده 
فســادهای اقتصادی که در جزیره رخ داده، به چه 

صورت بوده است؟
بارها این جمله را گفتم و دوباره آن را تکرار می کنم که 
ترک فعل زیادی در کیش داریم که برخی از آنها تبدیل 
به اختلاس شده وبعضی ناشی از سومدیریت هاست. 
در برخی از موارد مســئولین نمی خواهند اختلاس 

کنند اما سومدیریت دارند و به فساد ختم می شود.
عدم توازن توســعه یک بخش سومدیریت است. ما 
پرونده ها را دو دسته می کنیم، یکی پرونده هایی مثل 
گل شرق که در سطح بین المللی است و تا همینجا که 
رسیدیم و رای گرفتیم عددی بالغ بر 80 هزار میلیارد 
تومان که عدد بسیار خوبی به بیت المال برگشته است.
برخی از پرونده ها هم هســت که به خاطر شیطنت 
یکی از طرفین پرونده و کم کاری هایی که در مجموعه 
سازمان صورت گرفته سالها روی دستمان مانده است 
و یکی از اهداف کوتاه مدتی که بنده در مراسم معارفه 
به آن تاکید کردم این بود که ظرف 6 ماه تا یک ســال 
نسبت به تعیین تکلیف همه پرونده های برزمین مانده 

کیش اقدام صورت گیرد.
تعیین تکلیف به این معنا نیست که تمام می شود یعنی 
معلوم شود که یا توافق می کنیم یا اینکه در مسیر دادگاه 
پیش می رویم. با اطمینان به شما می گویم که بالغ بر 
20 پرونده نسبتاً بزرگ که اعداد بالایی دارند را تعیین 
تکلیف کرده ایم و صورت جلسه شده اند و در مرحله 

صدور الحاقیه صادر و اعطای مجوز هستند.
ساختمان های نیمه کاره یکی دیگر از معضلات کیش 
است و تقریباً یک ماه قبل از حادثه ناگوار و دلخراش 
متروپل برای همه پروژه های نیمه ساز و پروژه هایی 
که پروانه ســاختمانی و پایان کار ندارند، اظهارنامه 
فرستادیم. با آنهایی که آمدند با ادبیات علمی، منطقی 
و مهندسی توافق کردیم و به آنهایی که نیامدند مهلت 
دوباره دادیم که این روند از هفته قبل یا این هفته وارد 
فاز قضائی می شود تا با دلایل قانونی و پروسه قضائی 

تعیین تکلیف شوند.
ارزیابی شــما در خصوص اجرای طرح بنزینی 

چیست؟
طرح بســیار خوبی بود و خیلی ناراحتم که این طرح 
در لحظه آخر متوقف شــد به نظرم این طرح باید در 

کل کشور اجرا شود.
وزارت نفت، وزیر اقتصاد و آقای محســن رضائی 
خیلــی برای اجرای این طرح کمک کردند نمی دانم 
چطور شد که یکباره حذف شد.این طرح آذر ماه سال 
قبل مطرح و بهمن ماه جدی تر شد، تقریبا تا تیر ماه 
حدود 97-96 درصد از مشــکلات سخت افزاری و 
نرم افزاری را برطرف کردیم. حتی برای جلب اعتماد 
مــردم یک ماه را صــرف عملیاتی کردن طرح و رفع 
ایرادات مهم کردیم و نمی دانم چرا ماه بعد از اجرای 
طرح منصرف شدند آرزو دارم که این طرح در کیش 
و کل کشور اجرایی شود زیرا بازتولید عادلانه بنزین 

با این روش کاملا صورت می گرفت
در حال حاضر جزیره کیش از نظر ســخت افزاری 
و نــرم افزاری کاملا آماده اجرای این طرح اســت و 

امیدوارم این طرح به زودی اجرا شود.
در پایان اگر نکته ای باقی مانده و مایل به طرح آن 

هستید  بفرمائید.
سالهاســت پایبند این قاعده هستم و به روال دلی از 
تمام کیــش وندان عزیز عذرخواهی می کنم زیرا بر 
این باورم که هر چقدر خوب کار کنیم باز هم به لحاظ 
عملکردی نقص هایی داریم که ناشی از ضعف ما و 
محدودیت قوانین دارد و از این بابت از همه ذی نفعان 

عذرخواهی می کنم.
در پایــان 3 خواهش دارم؛ بحث اول این اســت که 
اتحاد خود را حفظ کنییم و همه کسانی که دلداده ایران 
هستند و می خواهند پرچم این کشور برافراشته بماند 
با هر دیدگاهی ولو اختلاف ســلیقه های موجود به 
کمک ما بیایند ما نوکر و خادم مردم هستیم درخواستم 
این اســت که دنبال نقطه ضعف گرفتن از همدیگر 

نباشیم.
خواهش دومم از رســانه هاست می دانم همه کشور 
مشکلاتی دارد و این بحث خاص کیش نیست، همه 
استان ها با معضلاتی نظیر گرانی، سواستفاده معدود 
افراد، اافزایش جاره بها، بدعمل کردن مســئولین و ... 
مواجه هستند خواهش میکنم بحث ها را محلی و ملی 
نکنیــم مثلا وقتی 170-160 زلزله در کیش و مناطق 
مجاور آن رخ می دهد طبیعی است که با افت گردشگر 
مواجه می شویم خواهشم این است که رسانه ها برای 
جلب نظر مردم کمک کنند و از شخصی مثل من که 
تمام قد برای حل مشکلات مردم ایستاده ام منصفانه 
انتقاد کرده و سیاه نمایی نکنند چرا که در این صورت 

نمی توان کمکی به حل مشکلات کرد.
در برنامــه های مرتبط با جام جهانی که عمده آنها از 
شــهریورماه استارت می خورد یک مدل برنامه را در 
قالب بخش دولتی ـ خصوصی برای گردشگر داخلی 
تدویــن کرده ایم تا 22 برنامه را که همه آنها فوتبالی 
است را در کیش اجرا کنیم اگر گردشگر خارجی هم 
داشتیم با افتخار میزبان آنها هستیم و برنامه های پلن 

B را اجرا می کنیم.
کل بحث اجــرا را به بخش خصوصی واگذار کرده 
ایــم و علیرغم حمایــت از آنها،اصــلا دخالتی در 
اجــرا و برگزاری برنامه ها نداریم و تنها یک ســری 
محدودیت هــا را با هدف رعایــت فرهنگ اصیل 
اسلامی ـ ایرانی اعمال خواهیم کرد چرا که این مساله 
بســیار حائز اهمیت است ممکن است در تدوین و 
اجرای برنامه ها نواقصی وجود داشته باشد که از همه 
درخواســت می کنم در رفع ایرادت و اشــکالات به 
ما کمک کنند تا رو در روی همدیگر نباشــیم و همه 

برُدارها به سمت هدف و رو به جلو باشد.
دلم می خواهد به این نکته تاکید کنم که تمام بحث های 
مرتبط با جام جهانی حدود یک ماه است که می گذرد 
و مهم این است که در این میان فرهنگ اصیل ایرانی ـ 

اسلامی خود را نشان دهیم.

مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کيش در گفت وگوی تفصيلی با ایرنا مطرح کرد :

 منطقه آزاد مثل شیر  بی یال و دُم است
بدون » هایا کارت « همه این حرفها یعنی هیچ ! 

همه چیز دست من نیست


